
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja
Írásbeli kérdés
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az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi lesz veled OEP-finanszírozás?"címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Székely Tamás, egészségügyi miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Magyarországon rendkívüli mérték ű fürdőfejlesztések valósultak meg az elmúlt években .
Köztudomás, hogy termál nagyhatalom vagyunk, ráadásul rendkívül sok reumatológia i
problémával küszködő honfitársunk van . A különböző régiók operatív programjaikban szintén
nagy hangsúlyt fektetnek a fürdőfejlesztésekre . Ezen fejlesztések megtérülését nyilvánvalóa n
rendkívül befolyásolja az igénybe vevő köre és mennyisége. Azt is tudjuk, hogy egy 1 5
kezelésből álló kúra 12-14 ezer forint plusz kiadást jelent egy igénybe vevőnek. Ezt nagyon
sokan, különösen a leginkább rászoruló nyugdíjasok nem tudják kifizetni, így drasztikusan,
30-50%-kal esett vissza a gyógykezelésben részesül ők száma, mivel nem tudják kifizetni a z
egyéni hozzájárulásokat az érintettek. Ez pedig rendkívül kihat a fürdőfejlesztések
megtérülésére . Ennek alapján tervezik-e azt, hogy felülvizsgálják az OEP-finanszírozá s
rendszerét? A gyógyszerár támogatásokhoz viszonyítva egy szerény kiadás növelés (1,5- 2
mrd Ft) nagy fellendülést hozhatna a gyógykezelések igénybevételében, ráadásul nem külföld i
multinacionális gyógyszergyárakhoz kerülne a támogatás, hanem magyar fiird őkhöz .

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2008 . december 15 .

Tisztelettel,

Dr. Dancsó József
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

11 11.0

20ü DEC 1 Ja


	page 1

